
 

Verksamhetsberättelse 2020 - 2021 
 
Styrelsen avger verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2020-05-01- - 2021-04-30 

 
 

Styrelsens sammansättning efter årsmötet 
 
Ordförande  Ulrica Engström Nilsson 
Vice ordförande Jan Thorén 
Ledamot/sekreterare Karin Svenning 
Ledamot/kassör Anna Nilsson 
Ledamot  Lina Pedersen 
Ledamot  Niclas Andersson 
Ledamot  Linda Göransson 
 
Suppleant  Ronja Hamlin 
Suppleant  Julia Klemenjak 
Suppleant  Madde Geurtz 
Suppleant  Mattias Carlsson 
Suppleant  Sofia Lundgren (tom aug. -20) 
 
Revisor  Lisa Velén 
Revisor  Maria Lindqvist   
 

 
Styrelsemöten 
Styrelsen har haft 15 protokollförda styrelsemöten samt dessutom extrainsatta möten 
p.g.a. Covid -19. De flesta mötena har genomförts via länk. 

 
Medlemmar 
Föreningen har 260 medlemmar. 
Tre ledarmöten har genomförts (16/9, 9/12 och 28/4) 

 
Lag 
Klubben har under verksamhetsåret haft lag i följande åldersgrupper: 

 Seniorlag Herrar 

 Seniorlag Damer 

 Juniorlag Herrar 

 Juniorlag Damer 

 A-pojkar  

 A-flickor 

 Pojkar f -07 

 Flickor f -08 

 Pojkar f -08/09 

 Flickor f -09 

 Flickor f 10/11 

 Pojkar f 11/12 

 Handbollsskola 

 Handbollslek 
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Viktiga händelser 
Den pågående pandemin har påverkat föreningens verksamhet i mycket hög 
utsträckning och mycket av vår ordinarie verksamhet har inte kunnat genomföras.   
Nya direktiv från folkhälsomyndigheten, Riksidrottsförbundet, både Svenska och 
Stockholms handbollsförbund samt Huddinge kommun har kommit med kort varsel 
vilket inneburit att styrelsen snabbt har fått samlas för digitala möten för att sedan 
kunna lämna information till medlemmarna om vad som gällde kring matcher, träning 
m.m. Styrelsen har ägnat mycket tid under verksamhetsåret för att hantera frågor kring 
Covid -19. 
Våra spelare födda 2004 och senare har efter bästa förmåga försökt att hålla träningar 
trots att inga matcher har genomförts. Våra seniorlag har sedan november inte fått 
genomföra någon gemensam träning mer än utomhus. 
Uppstartsläger, fotografering och tomtecupen har ställts in liksom spel i USM, Norden 
cup och andra arrangemang. 
 
De lag som kunnat träna inomhus har följt gällande restriktioner och försökt göra det 
bästa av situationen. Skogås HK:s ledare har hanterat pandemin på ett utmärkt sätt 
och visar att de tar det viktiga uppdraget på allvar. 
 
 

Utbildningar 
Styrelsen beslutade i början på säsongen att några tränare skulle erbjudas BAS-
utbildning, TS (tränarskolan) 1 och TS 2. Flera av dem har genomfört utbildningen.  
Därtill erbjöds fem av våra domare att gå distriktsdomarutbildning. Vissa utbildningar 
fick senare genomföras digitalt. 
Josef Bredell och Mortimer Lundh har deltagit i RF-SISUs utbildning ”Unga Ledare” där 
Mattias Johansson var mentor. 
Klubben har även genomfört utbildning för 19 föreningsdomare i oktober 2020.  

 
 
Sportsliga framgångar 
Vårt damlag inledde säsongen med att spela i Dam 3 Östsvenska, södra. 5 matcher 
hann spelas och vårt damlag var obesegrade och i serieledning innan alla matcher 
stoppades. 
Herrarna spelade Mellansvenska 2 Östra och hann också spela 5 matcher innan 
matchstopp. 
USM steg 1 hann genomföras innan det blev matchstopp. Klubben hade deltagande 
lag i F 18, F 16 samt P 18 där vi även stod som arrangör. P16, P18, F16 Och F18 var 
kvalificerade till USM steg 3, vilket inte kunde genomföras. P16 var även inbjudna till 
Norden cup som också ställdes in.  
 
I regionstolvan som är en tävling för flickor och pojkar 12 år (f -08 och senare) hann vi 
delta i första omgången med ett flicklag innan det ställdes in.  
 
Skogås HK har en spelare i P16, Thrainn LeoThorisson, som är uttagen till Svenska 
handbollsförbundets riksläger.  
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Ekonomi  
Pandemin Covid -19 har även påverkat ekonomin för klubben. Vi har haft minskade 
intäkter för bl.a. stängd cafeteria, minskad lottförsäljning, inställda hemma-
arrangemang m.m. men klubben kunde i slutändan ändå redovisa ett positivt 
ekonomiskt resultat för säsongen 2020/2021.  
På grund av pandemin har vi dessvärre inte haft möjlighet att genomföra de satsningar 
på spelarutbildningar som önskats och inte heller kunnat genomföra upprustning av vår 
cafeteria som planerat. Förhoppningsvis kan de satsningarna genomföras kommande 
säsong. En annan faktor som bidragit till det positiva slutresultatet är seniorlagens 
uteblivna seriespel och kostnader för resor i samband med detta. Även 
funktionärskostnaderna har varit lägre p.g.a. uteblivna matcher.  
Under verksamhetsåret har klubben erhållit ekonomiskt stöd från RF för inköp av 
material för att minska smittspridningen av Covid -19, bl.a. utomhusmål, handsprit, 
västar m.m.  

 
 

Slutord 
Styrelsen vill tacka alla i klubben för de insatser som har gjorts under året. Det har varit 
tufft för många men alla har kämpat på och visat att det finns många positiva krafter i 
klubben. 
Vi hoppas nu att vi kan gå in i säsongen 2021-2022 med nya krafter, både på och 
bredvid handbollsplanen. 
 
 
 
 
 
 
Ulrica Engström Nilsson   Jan Thorén 
 
 
 
 
Karin Svenning   Anna Nilsson 
 
 
 
 
Lina Petersén   Linda Göransson 
 
 
 
 
Niclas Andersson 
 
 
 
 
 
 


